
 

 

 

Bestyrelsesmøde UUC Maglemosen 

Onsdag den 21. september 2023 
Kl. 17.00-19.30 

 
 
 

Tilstede: Christine, Lena, Jeppe, Nikolaj, Johan, 
Maria, Sisse, Lonnie, Maya        

 
Fraværende: Andre, Anne-Mette, Tanja, Line                  
 

Referent: Tine 
 

 
 
 

 

UNGDOMSUDDANNELSESCENTER 

Maglemosen 

 

Magleparken 1 

2750 Ballerup 

Tlf: 44 77 61 01 

  

 

 

Dato: 21. september 2023  

 

Tlf. dir.: 44 77 61 01 

E-mail: tisr@balk.dk 

Kontakt: Tine Sørensen 

EAN nr.: 5798001598712 

 
 

 

Referat: 
 
 
1. Konstituering af ny bestyrelse 
Der skal vælges ny formand og næstformand. Tanja vælges som ny for-
mand og Lonnie bliver næstformand.  
 
 
2. Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt 
 
 
3. Nyt fra elev- og borgerråd v. Maya  
Maya fra Gul 1 er ny formand for elev-og borgerrådet.    
Alexander fra hvid 4 er næstformand, han kører også ud med referat til 
grupperne efter møderne. Rådet mødes nu en gang ugentligt.   
Der er kommet nyt punkt på dagsorden ”nyt fra klasserne”. Punktet kan 
bl.a. omhandle klassetrivsel. Som noget nyt vil der ind i mellem være fælles 
film hygge på Maglemosen, hvor der stemmes om hvilken film der skal ses. 
Der er indkøbt stol og controler ift. et gamer-hjørne, samt højtalere så der 
kan høres musik i kantinen.   
 
 
4. Økonomi v. Jeppe  
Elevtallet for dette skoleår fastholdes til 89 elever på skolen, men enkelte 
elever er kommet på højere takst, hvilket giver en forventet årsregulering 
plus 1 million. Vores elevtal vurderes p.t. til at forblive stabilt i fremtiden. 
De stigende energiudgifter er heldigvis faldet igen og vores forventede ud-
gifter er derfor nedjusteret igen. Udgifterne til mad er blevet dyrere, og mu-
lighederne for at nedbringe udgifterne skal undersøges. Der er bl.a. andet 
kommet forslag om at hæve prisen for de ansatte på 5 kr. Der bliver vasket 
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en del mere og brugt flere hygiejne produkter i takt med at der er kommer 
flere kørestolsbrugerne. Alt i alt ser økonomien god ud.   
Regner med at gå ud af året med 1,5 mio. kr. i mindre forbrug, som evt. 
kan bruges på at forbedre brandsikkerheden på skolen i det kommende år. 
 
  
5. Meddelelser 
 

a) Formanden: Forældrene i Gul 1 har på forældremødet i august snak-
ket om, at der er et stort behov for aftenklub for de unge, da mange 
andre steder er lukket. Hvid grupperne har også givet udtryk for be-
hovet. Jeppe nævner økonomien i det.  
Christine vil undersøge hvad der er af muligheder. Frivillighed kan 
være en vej ind i det. Maglemosen har lokalerne til det, spørgsmålet 
er hvordan det kan organiseres. Muligvis gennem en frivillig-forening, 
handicap- eller idrætsforening.      
 

b) Forældreorganisationer/kommunerepræsentanter: Johan orienterer; 
Direktørområdet under Maglemosen får ny direktør Jannik pr. 16. ok-
tober. Direktionens budgetforslag er blevet fremlagt - 2. behandling 
er den 9. oktober. Ballerup Kommune skal spare 41 millioner kroner i 
2023. Der er ikke noget som direkte vil påvirke Maglemosen.  

 
c) Medarbejdere: Ingen meddelelser   

 
d) Ledelsen: 

 
Christine fortæller at Styrelsesvedtægterne er sendt til Politisk Sekretariat. 
De vil undersøge om de kan finde en underskrevet version fra 2017, fra So-
cialforvaltningen til Skoleforvaltningen. Så der kan laves en ny version for 
2023.  

  

 

 Information om skoleårets start (første skoledag og forældre-
møde) 
Christine orienterer. Det var en god første skoledag. Det vil være 

godt for de ældre elever, at være forberedt på at alle de nye elever 
starter – så de nye elever først kommer senere på dagen. Ledelsen er 

i gang med at evaluere forældremødet. Der skal kigges på hvad der 
kan gøres for at tiltrække flere forældre og evt. pædagoger på boste-
derne.    

 

 Den nye STU lov 

Christine orienterer om den nye STU lov, som trådte i kraft den 
01.08.23. Ledelsen skal på konference i næste uge ift. tolkning af 
lovgivningen/vejledning. 
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 Skal vi have en frivillig forening ”Maglemosens venner”? 

Christine spørger ud. De kan f.eks. hjælpe og støtte med at søge 
fonde, Maglemosens fødselsdag, evt. også drive en aftenklub. Det be-

høves ikke nødvendigvis være forældre, det kan også være en 
gruppe pensionister eller erhvervsliv.  
Sisse mener ikke at forældrene er den rette målgruppe.  

Johan nævner, at Ballerup Kommune har en Frivillighedskoordinator 
og foreslår et frivilligt korps, da det kan være nemmere at hente folk 

ind til helt konkrete gøremål. 
 

Processen tager tid. Der skal kigges ind i hvordan det kan startes op. 

Hvis bestyrelsen er med på det, vil Christine gå i gang med at under-
søge.      

 

 

6. Eventuelt 
Status på kørsel;  
Christine, Torben og Tine har siden maj holdt løbende møder med VBT og 
Movia. De har fået 14. dages frist, ellers trækker Movia kontrakten tilbage. 
Movia vil dog holde skærpet tilsyn med VBT året ud.              
 

 
 

 
 
 

http://www.ballerup.dk/
http://www.ballerup.dk/

